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Till ärendeberedningen i morgon.

Stiven 
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Hej Stiven!

Jag har en fråga som jag vill ställa på fullmäktige.

Frågan är ställd till kommunstyrelsens ordförande Erik Löfgren.

Styrelsen för den ekonomiska föreningen "Huset, jobb och kompetens" har beslutat om 
upplösning, en extra stämma är utlyst till den 28/2 med ett ärende att upplösa föreningen.

Det går att ifrågasätta många saker i detta ärende, men ett uppenbarligt faktum är att fullmäktige 
tagit beslut på ett bristfälligt underlag.

Min fråga är, hur mycket har skattebetalarna i Ånge kommun betalat för detta experiment?

1.  Hur många möten har Ånge kommuns tjänstemän förberett och eller deltagit i? Jag menar 
alla möten från första samtal när detta var bara en idé tills idag.

2. Vad har styrelsen och dess möten kostat, inklusive arvoden?
3. Lokalkostnader för samtliga möten?
4. Övriga kostnader och avgifter 
5. Sammanlagd kostnad och arbetstid.

Vi borde ha dessa siffror eftersom tanken aldrig varit att kommunen skulle bjuda eller sponsra 
föreningen med personal.

Tack på förhand

  Dennis Hjalmarsson, SD 

https://aka.ms/o0ukef
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